



SCAN & LIKI

for more exciting updates



Iconic Vacation Club Berhad (HQ)

4th Floor, Wisma CNI No. 2, Jalan U1/17, Seksyen U1 Hicom-Glenmarie Industrial Park 40000 Shah Alam, Selangor, Malaysia

Tel : +6 03 - 5569 0800 Fax : +6 03 - 5569 0900

Sepang GoldCoast Preview Gallery (Resort)

67 Jalan Pantai Bagan Lalang Kg. Bagan Lalang 43950 Sungai Pelek, Selangor, Malaysia

Mid Valley Preview Office

Suite 35-9, The Boulevard Mid Valley City Lingkaran Syed Putra 59200 Kuala Lumpur, Malaysia

Central Plaza Preview Office

CP76, Suite 11.01 11th Floor Central Plaza 34 Jalan Sultan Ismail 50250 Kuala Lumpur, Malaysia

For Member Services, Please Contact Us:

Tel : +6 03 - 3182 3636 Fax : +6 03 - 3182 3737

Email: member@iconicvacationclub.com



Contents



Management Message



Cuti-cuti Malaysia

Johor - The Southern Gateway



IVC Happenings

- Plant A Tree, Plant A Hope (Batik Sarong Charity Fun Run 2013)
- IVC Fantastic Get-aways
- IVC Roadshow @ Sg. Wang Plaza
- IVC Dynamic Transformation Program



DCI

Experience Bali

Understanding Deposit Credits



Member Privileges



Golden Palm Tree Iconic Resort & Spa Promotions

A year-ful of Excitement towards a Happening '14!

The year 2013 is coming to an end and for IVC, we have had an exciting year as we have achieved much in putting together events and campaigns in promoting the awareness of our vacation Club and our home resort

This is clearly shown with a number of famous personalities who came to our resort and enjoyed the experience and exclusivity of Sepang GoldCoast. We were very honoured to have our Malaysian Prime Minister, YAB Dato' Seri Najib Tun Razak and his Cabinet ministers staying a couple of days.

During the F1 season, we had a few top-notch drivers and their entourages. Malaysia's well-known shoe designer, Dato' Jimmy Choo and his family also enjoyed their stay.

On IVC quarterly events, we have received stupendous support from all of you and we hope that you will continuously do so as we plan for the coming year. So watch out for our event calendar!

We would like to heartily welcome onboard our new members this year and we hope that you will have a wonderful experience with us and your future vacations, similarly to what our existing members are enjoying.

In ensuring that our members benefit more, we will ensure that IVC continue to collaborate with established brands. Two new co-partners are also featured with special discounts for you – RM50 cash voucher from Key Ng and a pay 4-for 5 Manja Sparty by Vila Manja.

Year-end usually means vacation-time for the family and IVC is certainly big on vacation. We have featured Johor for your Cuti-Cuti Malaysia page and for our overseas destination, Bali is featured with an RCI Gold Crown Resort.

We have also put in the benefits of RCI deposits as it is important that you know how to deposit and what you can receive in return. In planning a much longer and perhaps further away vacation trips like London or even Norway, you can do your multiple deposits to enjoy up to 2 weeks accommodation at your chosen resort or hotel there. Imagine the saving\$\$\$ you can have!

Also, our home resort – the Golden Palm Tree Iconic Resort & Spa is currently undergoing some upgrades and renovations till mid-January next year. So, there will be some inconveniences but all these are for your future convenience and enjoyment.

All said and done, we would like to wish everyone a happy Deepavali & a joyous Christmas!



Dear IVC Members,

Please be advised that our home resort, Golden Palm Tree Iconic Resort & Spa is currently undergoing renovation and some upgrades till mid-January next year.

The renovation and upgrades are for your future convenience as we will have better facilities and amenities as we strive towards betterment.

There will be some inconveniences and some noise disturbance, and we will do as much as possible to make your stay with us as pleasant and as memorable as possible.

Till then, we really appreciate your understanding and support.

Our utmost gratitude, from the Management.

让我们一同迎接欢悦的2014年一个令人振奋和意义非凡的一年!

2013年已进入倒数。今年对于超凡度假俱乐部(IVC)而言,这是一个令人振奋和丰盛的一年。我们推出的各项活动和项目获得了重大的成功,促使俱乐部的会员人数和知名度扶摇直上。

最明显的,就是众多名流显贵络绎不绝地,慕名前来雪邦黄金海岸棕榈树型海上度假屋,就为了体验和享受了度假屋给予独一无二的超凡服务。更让雪邦黄金海岸倍感光荣的,是尊贵的马来西亚首相拿督斯里纳吉阁下,以及其内阁成员们莅临本度假屋休憩数日,使我们不甚欢欣。

第一方程式赛车F1赛事期间,除了数位顶尖赛车手和随行人员入住之外,我们也很荣幸引来名扬海外的马来西亚鞋王周仰杰和其家庭成员的青睐,入住雪邦黄金海岸棕榈树型海上度假屋。

IVC今年举办的各项季度活动,都获得了会员们空前的热烈支持和响应;为此,我们希望大家能继续鼎力支持,俱乐部来年筹策的各项活动与节目。所以,大家务必要留意我们的节目与活动行程表。

在此,我们也借此机会欢迎加入IVC这个大家庭会员们,并希望您向在藉会员看齐,充份地享受IVC从今往后为大家提供美妙的 度假体验。

为了让会员享有更多的优惠,我们承诺继续与信誉卓越的品牌合作。 2位新加入的商业伙伴,KEY NG和VILA MANJA,各别为大家带来50令吉的现金券和MANJA SPARTY买4送1的特别优惠。

年终同时也意味着家庭度假的时光,而IVC理所当然为您准备了很多度假大计。我们在CUTI-CUTI MALAYSIA编幅报导中,重点介绍了柔佛。至于海外目的地,则是RCI 峇厘岛的GOLD CROWN度假屋。

此外,我们也加入了有关储存RCI住宿天数好处的内容,以让大家了解如何储存和其好处。当您计划有个很长的假期,如在伦敦 或挪威度假,您可以选择在当地意中的度假屋或酒店,加倍储存高达2个星期的住宿天数。想象一下,您可以省下多少的\$\$\$!

另一方面,雪邦黄金海岸棕榈树型海上度假屋从即日起至明年1月中旬,将进行翻修和提升工程。为此,届时或许会给大家带来 些许不便,惟这都是为了让大家在未来能有更美好的享受和体验所做的努力。

在此,我们也预祝大家有个愉快的屠妖节和圣诞节!



致超凡度假俱乐部 (IVC) 会员:

谨此通知,雪邦黄金海岸棕榈树型海上度假屋从即日起至明年1月中旬,将进行翻修和提升工程。

有关翻修和提升工程,是为了让您在未来享有更美好的设施及服务体验,这显示了我们致力于精益 求精的努力和决心。

施工期间,或许会出现一些不便及噪音干扰的情况,惟我们将竭尽所能,让您有个难忘的舒适与愉快的住房休险。

为此,我们先行感激您的支持和谅解。

谨此献上我们万分的谢意,



The Southern Gateway

The saying 'to know Singapore is to know Johor' is literally true, as you will have to drive through the state to get to our neighbour across the Causeway.

Also, Johor is now THE state as it is constantly coined in lots of investment news due to its Iskandar Development project. Arising from all these are some good and new tourist attractions and a renewal of interest of some almost-forgotten tourism spots.

有人说,懂得新加坡,也一定知道柔佛。无他,只因新柔的边界,仅相隔一条长堤。

另外,由于依斯干达发展计划的缘故,柔佛也相应传出持续不断的利好投资信息。该项新兴计划除了为当地带进新的旅游特点之际,也同时复兴一些几被人遗忘的旅游景点。

Places of Interest in Johor 柔佛景点

1. Legoland Malaysia (乐高乐园)

- Situated in Nusajaya, the theme park area covers 76 acres.
- It is the 1st in Asia and 6th in the world besides the others in Denmark, Germany, England and two in USA.
- 70 rides, shows and attractions to see and experience, especially Miniland with miniature famous landmarks and icons such as Petronas Twin Towers, Taj Mahal and Merlion.
- Opens daily from 10am to 6pm.
- Entry fees from RM140 onwards (combo packages).
- 这面积达76英亩的主题公园,位于NUSAJAYA。
- 亚洲唯一的乐高乐园, 也是继丹麦、德国、英国及美国后世界第6座乐高乐园。
- 内有70个玩意设施,其中不可错过的是"小小世界"里头再现各以乐高砌成的 著名地标,如马来西亚双子星塔、印度泰姬玛哈陵和新船坡鱼尾狮雕像等。
- 日常开放时间从早上10时至下午6时。
- 门票RM140起(配套)

Cuti-cuti Malaysia



2. Hello Kitty Town, Nusajaya (吉蒂猫乐园)

- · Located in a 4-storey building at Puteri Harbour in Nusajaya.
- Level 1 is Sanrio Hello Kitty Town.
- Level 2 is Little Big Club Park with lots of animated characters like Pingu, Bob The Builder and Barney.
- Level 3 is dedicated to our Malaysian cartoonist called Lat's Place.
- Opens Wednesday to Monday from 10am to 6pm. Closed on Tuesday (exceptions on school & public holidays).
- Entry fees from RM85 onwards (package deal).
- 位于NUSAJAYA公主港一栋4层楼高的建筑物。
- 一楼是三丽鸥吉蒂猫城镇。
- 二楼是小小大世界公园, 里头住着多个可爱的卡通动漫人物, 如企鹅家族 PINGU、巴布建筑师(BOB THE BUILDER)、邦尼(BARNEY)等。
- 三楼是富马来西亚本土风味的卡通人物LAT'S PLACE主题景点。
- 开放时间是星期三至星期一, 早上10时至下午6时。星期二休馆(学校假期和公 共假期除外)。
- 门票RM85起 (配套)。

3. Endau Rompin National Park (兴楼云冰国家公园)

- Encompassing areas in Johor and Pahang while bordering Negeri Sembilan, it is the 2nd National Park after Taman Negara.
- Over 80,000 hectares of flora and fauna with two large rivers called Endau and Rompin, hence the name.
- One of the oldest tropical rainforests in the world with rock formations dating over 200 million years old and home to the very threatened-still remaining species, the Sumatran Rhino.
- Closed from November to March during the monsoon season and fishing is prohibited from September to October.
- Entry is via special permit from Johor National Park Corporation.
- 继国家公园后第二大的国家公园,座落于柔佛、彭亨及森美兰州交接区。
- 占地超过8万公顷, 内有丰富的动植物和2条以兴楼和云冰为名的大河流。
- 世界最古老的热带雨林之一,该处的地质岩层年份甚至超过2亿年。这里更是濒 临绝种和珍贵异常的苏门答腊犀牛的栖所。
- 11月至3月季候风期间关闭; 9月至10月期间严禁钓鱼。
- 欲进入参观者,必须向柔佛国家公园机构申请。

4. Kota Tinggi Waterfall (哥打丁宜瀑布)

- •Located in Kota Tinggi, it is also known as Lombong Falls.
- The waterfalls cascade some 34 metres down from Mount Muntahak.
- Lots of small water catchment areas and wading pool at the bottom of the waterfall.
- · Commercialised with a resort, restaurants and stalls.
- · Good for picnicking and short breaks from the city.
- · Open daily to the public.
- Entry fees from RM10 per person onwards.
- 同时也被命名为龙望瀑布,座落于KOTA TINGGI。
- 瀑布的水流从蒙达哈山35米处直流而下。
- 瀑布下分布着很多支流和水潭。
- 内设有度假屋、餐厅和小摊贩。
- 一个远离繁琐市区充电休息和野餐的好去处。
- 对外开放
- 门票RM10起。

5. Desaru (迪沙鲁)

- Also known as the Land of Casuarinas due to the 'rhu' trees that dot the
- Lots of good white sandy beaches, golf course and resorts around
- Other attractions are Desaru Fruit Farm, Fishing Village Museum at Tanjung Balau and fireflies at Lebam River.
- 由于沿岸长满排列整齐的木麻黄树,这沙滩亦被称为"木麻黄村"。
- 拥有洁白干净的沙滩, 邻近建有高尔夫球场和度假屋。
- 其他有趣味的活动,包括参观迪沙鲁果园、丹绒峇劳渔村博物馆,以及在勒班







Your Cuti-cuti Malaysia is exciting when you plan it properly and with RCI.com at your finger tips, you can maximise your deposits and get more in return from your IVC membership!

经由您精心的策划下, 您在马来西亚的假期肯定乐趣无穷。另外, 善用在 RCI.com设置中的FINGER TIPS提示,您将在储存住宿天数和IVC会员借上获得最 大的回馈。



IVC was the co-sponsor of YayasanCNI Batik Sarong Charity Fun Run 2013 which was held on 15 September at Wisma CNI.

The run saw a large turnout of participants including a number of physicallychallenged members of the public who had a fun time running, walking and wheeling the 3 km to 5 km flat routes.

It was a great half-day for families to spend time together in the name of charity.

这项由施恩爱基金会主办的峇迪纱笼护苗 行,是于9月15日CNI大厦前挥旗。 IVC 非常荣幸成为这项活动的协办单位之一。

当天,除了一大群热心的参与者响应这活 动以外,同时也有一批行动不便的人士参 与其盛,一同携手完成1公里至3公里的路

这项半天的活动, 为家庭成员缔造了一起 为善和环保的机会, 可说是意义非凡。









Fantastic Set-aways





IVC held its Fantastic Get-Aways on 22 June at its home resort, Golden Palm Tree Iconic Resort & Spa to educate its members of the benefits of RCI and the bonus week privilege as well as to introduce some of IVC co-partners.

Members came out of the event with lots of 'give-aways' from the lucky draw and more importantly, knowledge on how to maximise their RCI deposits. Three very fortunate members received holiday packages from RCI!

IVC于6月22日在雪邦黄金海岸棕榈树型海上度假屋主办了一个说明会,向会员讲解RCI的好处、奖励周的特惠,以及介绍新的合作伙伴。

出席的会员们,除了满载而归,带走很多幸运抽奖外,更重要的是,他们得以充分了解如何利用RCI住宿日储存便利,让本身达至最大的度假效益。当天,有3名幸运儿更是赢走了RCI的假期配套。









Iconic Vacation Club

Roadshow @ Sg. Wang Plaza



In our efforts to drive membership and to increase the awareness of IVC, IVC held its 1st roadshow at the popular Sungai Wang Plaza on two weekends ie. 30 August - 1 September and 20 September - 22 September.

IVC will look into having more roadshows and events to promote our Club and to elevate our IVC brand.

Look out for our IVC booth when you go shopping next time!

IVC于8月30日、9月1日、20日和22日, 在著名的金河广场展开首场巡回展销,以 推广IVC的知名度和会员籍。

未来,IVC将推出更多的展销会和活动, 以进一步宣传和提高IVC的品牌。

您下次逛游购物商场,不妨多留意IVC的 展销摊位,也欢迎大家前来参观。







Iconic Vacation Club

Dynamic Transformation Program











To further empower its Sales force and staff, IVC has a scheduled monthly training called Dynamic Transformation Program (DTP).

The DTP training is already into its 22nd session with an average turnout of 110 staff. The training session involves motivational talks from external speakers and achievement awards for the deserving staff, plus every milestone achieved by IVC is celebrated with much gusto!

为了让销售团队及员工更能积极自主, IVC每个月特定安排一场活力转型培训活

这项培训计划已进入第22期, 出席的参与 者平均人数有110人。培训的活动包括了由 著名讲师主持的激励讲座、颁发成就奖予 各应获肯定的员工,以及分享和庆祝充满 活力的IVC,一次又一次地迈入一个新的



Experience Bali at RVC @ Hotel Rama Candidasa



Blessed with almost perfect weather throughout the year, Bali is paradise to those who want to get close to nature. If you love the sun, sea and sand, Bali is the place you want to be. RVC @ Hotel Rama Candidasa is located on Bali's eastern coast, on a picturesque private beach far away from the crowds. Set amongst mountains, rice fields and the ocean, wake up each morning to the natural tranquility of shimmering ocean waters and refreshing sea breezes.

Artistically furnished with contemporary Balinese décor and modern facilities, the resort also offers secluded balconies with great views over the ocean, pool, or garden. Its onsite restaurant features Mediterranean, Italian and exotic Balinese dishes to tickle your taste buds. The staff are also warm and friendly with great hospitality - no wonder it is a RCI Gold Crown Resort.



RESORT FACILITIES

The resort has a library, a tabletennis area, billiard tables, minigolf, a swimming pool and a spa which provides services such as manicures, facials, massage and body treatments. For a rejuvenating experience, indulge in Balinese massage and other healing treatments available at the resort, or relax by the swimming pool set between the gardens and deep blue sea. If you are adventurous, go on a mountain trekking trip or head down to the ocean for some snorkeling, surfing, or even yoga.

You don't have to travel far to discover the beauty of Bali. Located within the Candidasa vicinity is Tenganan Village, one of the oldest Balinese traditional villages famous for producing some of the finest woven basketware and fabled double weave Ikat fabric. Candidasa is also known for its spectacular diving spots such as the "Liberty" Naval Ship wreck, the drifts at Nusa Penida and the dramatic drop off at Tulamben. Candidasa offers abundant fish & corals species from the tiny clown fish and seahorses to the gigantic manta

rays and mola-molas.

AROUND THE RESORT

Bali has many fun-filled activities awaiting you! Visit www.rci.com or call 1800 181 121 to book your 2014 vacation at RVC @ Hotel Rama Candidasa today!



Bali is a hot destination all year round! As soon as you know when you can travel, visit RCI.com to search and plan early so you can book your Bali vacation on your desired travel dates.

KEY **FACTS**

Since these benefits were introduced 80% of members who exchanged for a vacation received a Deposit Credit to use towards their next vacation

You can access more than 50% of RCI's vacations with a 10 Deposit Trading Power

IS YOUR VACATION OWNERSHIP WORKING THE HARDEST IT CAN FOR YOU?

YOUR RCI MEMBERSHIP ALLOWS YOU TO RECEIVE:

- Traditional one-for-one exchanges PLUS;
- Deposit Credits enjoy a second or third exchange vacation making your vacation ownership go even further.
- Flexibility to combine your Deposit Credits with another week to enjoy an extra special vacation.
- An extended 2 year travel window when you Combine your deposits.
- Plus exclusive member benefits like Extra Vacations, Bargain Bonus Weeks offered as a cash option, access to Splitweek Exchange and more!

MORE TRANSPARENCY

Learn the exact Trading Power of all vacations!

See and directly compare the exact Trading Power of resorts where you wish to exchange. You can search ALL vacations of equal or less Trading Power OR all available vacations regardless of Trading Power!











YOUR DEPOSIT'S TRADING POWER OF 25

SEARCH VACATIONS WITH **EQUAL OR LESS VALUE** THAN YOUR DEPOSIT'S TRADING POWER

REGARDLESS OF TRADING POWER.

MORE VALUE

Receive Deposit Credits back when you book an Exchange requiring less Trading Power than that of your deposit!

When you book a vacation wth lower Trading Power than your deposit, you will receive a Deposit Credit into your account. This Deposit Credit can be used on ANOTHER vacation or saved up to combine with another Deposit later!



YOUR DEPOSIT'S TRADING POWER OF 25



YOUR EXCHANGE **VACATIONS TRADING** POWER OF 15



CREDIT OF 10

MORE FLEXIBILITY

Combine multiple deposits!

Deposit Credits can be used to book an additional Exchange Vacation, or combined with another Deposit in order to exchange for a vacation that has a higher Trading Power.



USE IT FOR ANOTHER **EXCHANGE** VACATION



OR COMBINE WITH ANOTHER **DEPOSIT**







YOUR DEPOSIT'S CREDIT TRADING VACATION'S TRADING POWER OF 10 POWER OF 10

CREDIT TRADING POWER OF 10

DEPOSITED WEEK OF 15

DEPOSIT TRADING POWER OF 25

To find out more or to deposit your week with us, call 1800 181 121 today!





ICONIC VACATION CLUB MEMBER'S EXCLUSIVE:

Book a Manja Sparty for 5 guests and pay only for 4.

www.vilamanja.com | enquiries@vilamanja.com | 03-21615418









Complementary to IVC members

Term & Conditions

This Voucher is applicable at KN MYNNG Boutique (F218) 1 Utama Shopping Centre only

Minimum purchase of RM150 in a single recei

This voucher is not include accessories produ

For all normal priced item only.

The management reserves the right to change the terms & conditions without prior notice.

31st Jan 2014

RM (

Find out more at www.iconicvacationclub.com





Members Privileges

Our "exclusive privileges" programme that complement the way you live.

Present your membership card to enjoy the privileges & start pampering yourself!



LuxOnU

10% additional discount plus(+) normal discount (on regular price item & not applicable to items on promotion or special discount)



Ravissante The Beauty Shop

 30% off all Ravissante facial treatments - except for on-going promotions, offers and discount



Ridz Okumura

40% off for any treatment of hair (normal price) not including of promotions, discounted items & chemical works



Bizzy Body

- Free weight management program worth RM200
- 20% off upon sign up full slimming package



Facial First

 Free Berriplus + Rejuvenating Facial (90 mins) worth RM260



Masculine

- Free Abs action treatment worth RM120
- Free Dermaplus + Rejuvenating Facial (90 mins) worth RM260



Kuan Wellness

 20% off for Kuan Wellness bird's nest product (not including of promotions & discounted items)



Mary Chia

 Oxy-Synthesis CO2 formula facial promotion package
 (10 treatment) at RM2,999



MCU Beautitudes

 Free 1 to 1 private consultation with MCU Beautitudes aesthetic doctor



Celebrity Fitness

• 14 days Free trial

• Zero joining fee worth RM298

RED ARMY WATCHES

Red Army Watches

 15% off on watches and an exclusive woven nylon watch strap for each watch purchase



Far East

- Up to 75% discount on imported diamond, gemstone and pearl jewelleries
- Up to 10% discount on nett priced jewelleries





breeze from the deck

Perahu serves a wide selection of freshly grilled seafood and Malay-style BBQ right by the beach.

This beachfront premise offers a spectacular sunset with perfect vantage of the sea villas dancing in little waves and countless picturesque moments.

Guests can choose to dine indoors under the alang-alang roofing for a cosy romantic meal or enjoy the sea breeze whilst dining on the deck.

Tuesday - CLOSED



Wednesday to Monday 6.00pm until 10.30pm.

Serves Sunset BBQ Dinner on every Monday, Wednesday and Saturday

Opening hours subject to change











Exclusively for IVC members October - December







campari • pineapple juice • lemon juice RM17.00++

campirihna campari • lime • cane sugar

RM17.00++



Soon to be AVAN SEPANG GOLDOOAST GOODGOAST

*Advance appointment is required

Golden Palm Tree Resort & Spa Sdn Bhd (637783-W)

No. 67, Jalan Pantai Bagan Lalang, Kg. Bagan Lalang, 43950 Sungai Pelek, Selangor Darul Ehsan, Malaysia T +603 3182 3600 Ext: 1671 / 3670 | F +603 3182 3700 | E spa@goldenpalmtree.com www.goldenpalmtree.com | www.facebook.com/goldenpalmtree

++ Prices are subject to 10% service charge & 6% government tax

Iconic Vacation Club Exciting 13















- IVC Board of Director, Bapak Yanki Regan (Second from right) & Chief Executive Officer, Mr Ang Chee Kian; accommpanied by Ibu Nita Regan with YAB Datuk Seri Najib Tun Razak, Prime Minister of Malaysia, during the Pre-Cabinet Meeting.
- 2. IVC Board of Director, Bapak Yanki Regan (Second from left), Chief Executive Officer, Mr Ang Chee Kian (On the right-most) & Executive Vice President, Mr Wong Mun Chong (In yellow batik) with YB Datuk Idris Jala, Minister in Prime Minister Department.
- 3. Visit by Former Singapore Minister Mr Lee Khoon Choy.
- 4 & 5. Visit by Dato Jimmy Choo.
- 6,7 & 8. Visit by Famous F1 personalities.

IVC would like to wish all our members Happy Diwali & Joyous Christmas













